
P R O T O K Ó Ł Nr4/2023 

z odbytego posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej 
i Porządku Publicznego w dniu 24 kwietnia 2023 r. 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 8°° a zakończono o godz. 103° 

Obecność komisji - lista obecności w załączeniu. 
/Zał. Prot. Nr 1/ 
W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Dariusz Szykuła 
2. Pan Adam Walczak 
3. Pani Ewelina Droździel-Szykuła 
4. Pani Aneta Moryń 

5. Pani Ewa Nogas 
6. Pan Piotr Nogas 

7. Pani Magdalena Galant 

Wójt Gminy Adamów 
Z-ca Wójta Gminy Adamów 
Skarbnik Gminy Adamów 
p. o. Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Adamowie 
Inspektor ds. gospodarki gruntami 
Inspektor ds. gospodarki komunalnej i ochrony 
środowiska 
Inspektor ds. finansowo-księgowych i rozliczania 
projektów 

Porządek posiedzenia: 

1.Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie ąuorum, 

2.Przyjęcie porządku obrad, 

3.Analiza sprawozdań oraz projektów uchwał przewidzianych w porządkują obrady XLII 
sesji VIII kadencji Rady Gminy Adamów wynikających z bieżącej działalności. 

4.Analiza możliwości utworzenia dodatkowych stałych obwodów głosowania wraz 
z wyrażeniem opinii Komisji Rady Gminy Adamów. 

5.Sprawy różne (rozpatrzenie pism i wniosków oraz sprawy bieżące), 

6. Sporządzenie protokołu posiedzenia, 

7.Zamknięcie posiedzenia. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie ąuorum. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Michałuszko - dokonał otwarcia posiedzenia Komisji 
Oświaty Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego Rady Gminy 
Adamów. Powitał radnych oraz osoby uczestniczące w posiedzeniu. 
Przewodniczący Komisji następnie stwierdził, że na stan 5 członków Komisji, obecnych 
jest 4, co stanowi niezbędne ąuorum do prawomocności obrad. 
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Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący przedstawił proponowany porządek posiedzenia. 
Komisja w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 
Głosowanie: 
(za głosowało 4 wstrzymało się 0 przeciw 0) 

Ad.3. Analiza sprawozdań oraz projektów uchwał przewidzianych w porządku obrad XLII sesji 
VIII kadencji Rady Gminy Adamów wynikających z bieżącej działalności. 

W poniższej części posiedzenia przeprowadzono analizę poszczególnych projektów uchwał 
oraz sprawozdań przewidzianych w porządkują obrad XLII sesji VIII kadencji Rady Gminy 
Adamów. 

• Pani Ewelina Droździel-Szykuła - Skarbnik Gminy omówiła i przedstawiła zasadność 
wprowadzonych zmian w wieloletniej prognozie finansowej, informując jednocześnie 
zebranych, że powyższe zmiany mają swoje odzwierciedlenie w budżecie gminy Adamów. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego 
nie wniosła uwag do przedstawionych powyżej zmian. 

• Pani Aneta Moryń - p. o. Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej omówiła 
i przedstawiła sprawozdanie w zakresie „Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2022". 

Po przeprowadzonej analizie oraz udzielonych wyjaśnieniach Komisja Oświaty, Kultury, 
Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego nie wniosła uwag do przedstawionego 
sprawozdania. 

• Pani Magdalena Galant - Inspektor ds. finansowo-księgowych i rozliczania 
projektów omówiła i przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru 
zdegradowanego i obszaru rewitalizacji Gminy Adamów. 

Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego 
nie wniosła uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

• Pani Ewa Nogas - Inspektor ds. gospodarki gruntami omówiła i przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność 
Gminy Adamów. 

Po przeprowadzonej analizie oraz udzielonych wyjaśnieniach pracownika merytorycznego 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego, 
nie wniosła uwag do przedstawionego projektu uchwały. Komisja podkreśliła, że działka 
będąca przedmiotem uchwały była już analizowana i wyrażono zgodę na jej sprzedaż 
na poprzednich posiedzeniach Organów Kolegialnych Rady Gminy Adamów. 

Ad.4. Analiza możliwości utworzenia dodatkowych stałych obwodów głosowania wraz 
z wyrażeniem opinii Komisji Rady Gminy Adamów. 
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Adam Walczak - Z-ca Wójta Gminy Adamów przedstawił informacje dotyczące nowelizacji 
uchwały - Kodeks Wyborczy w zakresie dotyczącym utworzenia nowych obwodów 
wyborczych. Pan Walczak poinformował, że siedziby nowych obwodowych komisji 
wyborczych muszą znajdować się w obiektach należących do zasobów gminy. Dokonano 
analizy możliwości dotyczących zorganizowania lokali obwodowych komisji wyborczych 
w miejscowościach, gdzie liczba mieszkańców przekracza 200 osób, takich jak: dojazd 
bezpieczeństwo, ogrzewanie, wyposażenie, dostęp do internetu i telefonu oraz możliwość 
dostosowania siedziby do potrzeb osób niepełnosprawnych. 

Po przeprowadzonej dyskusji Komisja opiniuje, że na terenie gminy Adamów 
nie ma technicznych oraz logistycznych możliwości utworzenia dodatkowych stałych 
obwodów głosowania. 

Komisja opiniuje również, że w celu zwiększenia frekwencji wyborczej a przede wszystkim 
dla umożliwienia uprawnionym mieszkańcom oddania głosu, Gmina powinna zapewnić 
bezpłatny transport do już istniejących lokali zgodnie z zapisami Kodeksu Wyborczego. 
Komisja podkreśliła także, że utworzenie nowych obwodów wyborczych będzie generowało 
koszty związane z ich wyposażeniem i obsługą. Ponadto radni podkreślili, że jak dotąd 
nie otrzymali od lokalnej społeczności sygnałów o potrzebie utworzenia nowych obwodów. 

Ad.5. Sprawy Różne (rozpatrzenie pism i wniosków oraz sprawy bieżące) 

• Rozpatrzono pismo mieszkańców wsi Czarmowoda w sprawie dalszej budowy drogi 
w tej miejscowości. 
Po wyjaśnieniach Wójta Gminy Adamów Komisja uznała, że na obecnym etapie 
realizacji powyższej inwestycji budowa drogi na wnioskowanym odcinku nie jest 
możliwa z uwagi, na brak uregulowanego stanu prawnego. Gmina również 
nie posiada zabezpieczonych środków w budżecie na powyższy cel. W konsekwencji 
nie posiadamy także projektu budowy wnioskowanego odcinka drogi. 
Wójt wyjaśnił, że droga może zostać wybudowana w przyszłości przede wszystkim 
po uregulowaniu stanu prawnego. 

• Odczytano pismo Starosty Zamojskiego w sprawie scalania gruntów na terenie 
powiatu. 

• Dokonano analizy projektu uchwały Sejmiku Województwa Lubelskiego w sprawie 
Krasnobrodzkiego Parku Krajobrazowego. 
Po przeprowadzonej dyskusji Komisja rekomenduje zatwierdzenie powyższego 
projektu milczącą zgodą. 

• Wójt omówił działania podjęte w celu uzyskania od Regionalnej Dyrekcji Ochrony 
Środowiska zgody na odtworzenie środowiska wodnego w miejscowości 
Suchowola oraz związane z tymi czynnościami koszty. 
Komisja pozytywnie rekomenduje podjęte działania oraz uznaje zasadność 
poniesienia związanych z powyższymi czynnościami kosztami. 

• Komisja rekomenduje, że wnioskodawcy, którzy wystąpili o dofinansowanie 
do ochrony zabytków w ramach programu rządowego, powinni zabezpieczyć 2% 
wartości planowanych inwestycji objętej wnioskiem jako wkład własny. 
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• Komisja poddała analizie wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej w Suchowoli 
w sprawie wymiaru pensum dydaktycznego. 
Komisja po przeprowadzonej dyskusji rekomenduje pozostawić wymiar pensum 
na dotychczasowym poziomie. 

Wójt poinformował o rezygnacji Prezesa i Zastępcy Prezesa Spółdzielni Socjalnej 
Adamowianka. 

Ad.6. Komisja sporządziła protokół z posiedzenia. 

Ad.7. Przewodniczący Tomasz Michałuszko w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamkną 
posiedzenie komisji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Podpisy Komisji: 

2. 

4 

3. 

5 
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